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Faciliteitengemeenten – Subsidiëring Frans-
talige verenigingen

Uit de hoorzitting die op 12 april in de Commissie 
voor Brussel en de Vlaamse Rand plaatsvond met 
een delegatie van de Conferentie van Vlaamse 
Mandatarissen uit de Vlaamse Rand, werd eraan 
herinnerd dat de staatshervorming van 1970 voor-
zag in de mogelijke subsidiëring van verenigingen 
die op dat ogenblik reeds subsidies ontvingen, 
maar niet van nieuwe verenigingen.

Nochtans zouden er heel wat Franstalige verengin-
gen die pas na 1970 werden opgericht ook subsi-
dies ontvangen.

Kan de minister meedelen of  dit ooit werd onder-
zocht?

Welke waren de bevindingen en welke maatregelen 
werden er eventueel getroffen?

Werd er recentelijk nog onderzoek naar dit feno-
meen verricht?

Antwoord

Waar de vraag van de heer Vlaamse volksverte-
genwoordiger betrekking heeft op de subsidiëring 
van Franstalige verenigingen door het Waalse 
Gewest of  de Franstalige gemeenschap behoort 
het antwoord tot de bevoegdheid van de heer 
Yves Leterme, ministerpresident van de Vlaamse 
Regering en Vlaams minister van Institutionele 
Hervormingen, Landbouw, Zeevisseri j  en 
Plattelandsbeleid.

Wat de subsidiëring van de verenigingen door de 
faciliteitengemeenten zelf  betreft, vraag ik een 
onderzoek aan de gouverneur. Van zodra ik de 
resultaten van dat onderzoek ontvangen heb, kom 
ik op deze vraag terug.


